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Parliamentary elections in “the former Yugoslav Republic 
of Macedonia”, 15 June 2008  
Statement by Carl Bildt, Chairman of the Committee of 
Ministers of the Council of Europe 
 
Strasbourg, 16.06.2008 - Referring to the re-run of the Parliamentary elections held 
in certain polling stations in “the former Yugoslav Republic of Macedonia” on 15 
June 2008, Carl Bildt, Chairman of the Committee of Ministers of the Council of 
Europe, today made the following statement: “I am pleased to note that according to 
international observers, significant improvements in security enabled most people to 
freely cast their votes, although cases of tensions and intimidations remained 
evident. I now expect that the range of democratic challenges that remain are 
addressed, and hope that the new Parliament and Government will constitute 
themselves in a serene and constructive atmosphere. The Council of Europe stands 
ready to continue to offer assistance for the full implementation of the Ohrid 
Framework Agreement.”  
 
Elections législatives dans « l’ex-République yougoslave 
de Macédoine », 15 juin 2008 
Déclaration de Carl Bildt, Président du Comité des 
Ministres du Conseil de l’Europe 
 
Strasbourg, 16.06.2008 - Se référant à la répétition des élections législatives qui a 
eu lieu le 15 juin 2008 dans certains bureaux de vote de « l’ex-République 
yougoslave de Macédoine », Carl Bildt, Président du Comité des Ministres du 
Conseil de l’Europe, a fait aujourd’hui la déclaration suivante: « Je suis heureux de 
noter que, d’après les observateurs internationaux, des améliorations significatives 
de la sécurité ont permis à la plupart des électeurs de voter librement, même si des 
cas de tensions et d’intimidation sont restés évidents. J’attends maintenant que 
l’ensemble des défis démocratiques qui restent soient réglés et j’espère que les 
nouveaux Parlement et Gouvernement se formeront dans une atmosphère sereine 
et constructive. Le Conseil de l’Europe est prêt à continuer à apporter son 
assistance à la pleine mise en œuvre de l’Accord-cadre d’Ohrid. » 
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